

## Referat

**Fremmødte:** Karoline, Signe, Benjamin og Jeppe (Fuldtallige)

### 1) Godkendelse af dagsorden (*Godkendt*)

- Udlejning af fælleslokale, hvordan går det?
- Planlægning i forbindelse med "Forårsfesten"
- Markvandring (Status i afdelingen med Morten + Østjysk Bolig repræsentant)
  - Anmodning sendt om udsættelse til den 20. april kl. 11.30-12.15

### 2) Nyt fra bestyrelsen

- Referat fra Jeppe, ift. orienteringsmødet
- Løsning fundet på lukning af døren indtil fælleslokalet, ift. Larm
- Betaling for bestyrelsesmedlemmer og SORAS ift. udlejning af fælleslokalet
  - Bestyrelsen har ved en enig afstemning besluttet, at bestyrelsesmedlemmer ikke betaler for udlejning af fælleslokalet pr. dags dato. Dette bliver en del af bestyrelsens "honorar". Dog skal bestyrelsesmedlemmer stadig erstatte ødelagte genstande.
  - SORAS-Kollegiet betaler stadig ikke for udlejning, men erstatter ligeledes ødelagte genstande.

### 3) Interne arrangementer

- Forårsfesten
  - Få tilmeldte desværre, vi bliver ved med at kæmpe for arrangementerne og håber flere vil deltage på sigt.
  - Problemer fra start ift. dato på begivenhed, vi ser om det kan løses.
  - Jeppe sørger for udlæg á 4.000 kr.
  - Køb af alkohol + pynt, sker på dagen for festen
- Sommerfest
  - Ideer: Pølsevogn, masser af øl og livemusik
  - Dato: Samme dag som Vestergadefesten (Husk vi er ikke en del af Vestergadeforeningen)

### 4) Eventuelt